
S SEJ IZVRŠNEGA SVETA
O urejanju VI 2/6 Dijaški dom
Končana je javna razgrnitev tudi za to ob-
močje ob Gerbičevi cesti in izdelovalcu gra-
diva je naročeno, da pripombe in predloge iz
javne razprave tudi upošteva.

Krediti še petim prosilcem
Občinski izvršni svet je na predlog Komi-

sije za spodbujanje razvoja malega gospo-
darstva odobril subvencije na obrestne mere
kreditom, odobrenih pri UBK banki univer-
zalni banki ljubljana d. d. v skladu s pravilni-
kom še petim prosilcem, v skupini višini 4,9
milijona tolaijev. Ponovno je bilo obrazlože-
no, da denarja ne bodo namenjali podjetni-

kom s področij prevozništva, gradbeništva
in bifejske dejavnosti.

Razmejen objekt Bonifacije
Ker je prihajalo do povsem različnih pri-

stopov pri investicijskem vzdrževanju od-
nosno financiranju le tega, je občinski svet
tudi uradno razmejil objekt. V njem sta že
dalj tako vrtec kot tudi osnovna šola. Upaj-
mo, da odslej do težave ne bo več prihajalo.

Odgovori na razgrnjene
prostorske dokumente

Po javni razgrnitvi osnutkov sprememb in
dopolnitev prostorsko ureditvenih pogojev
za planske celote V 1 Rudnik, V 2 Trnovo-
Tržaška cesta, V 4 Lavrica in V — 7 Kozarje,
so strokovne službe pripravile odgovore. Te
je obravnaval občinski izvršni svet in veliki
večini tudi ugodil. Tako bodo lahko ob Ma-
lovi ulici stale nove hiše, Trnovčani morajo
še enkrat posredovati proti gradnji zakloniš-
ča, individualna gradnja pa bo možna tudi
v delu Kozarij.

O obnovi dela Ižanske ceste
Javno je bil razgrnjen tudi osnutek loka-

cijskega načrta za rekonstrukcijo Ižanske ce-
ste na delu od križišča z Jurčkovo potjo do
križišča s Peruzzijevo cesto. Ob tem je izvrš-
ni svet naročil izdelovalcu lokacijskega načr-
ta, da v območje obdelave vključi tudi križiš-
če Ižanske in Jurčkove ceste ter predvidi
postajališče mestnega potniškega prometa
ob Jurčkovi cesti, prav tako pa se upošteva
pripombo KS Barje v zvezi z avtobusnimi
postajališči.


